
KLASA: O23-OS I 21-0 1/ 10
URBROJ: 2133 I O5-AI-22-7

Z AP I S N I K
SA 3. SJEDNICE ODBORA ZA SPORT

sastavljen dana 12. prosinca 2022. godine
u uredu gradona6elnice Grada Ozlja

NAZOCNI: Josip Markovic - predsjednik
Dovani Klanfar - dlan
Domagoj erep - dlan
Lidija Bo5njak, gradonadelnica
Sanja MikSii, prodelnica JUO
Erna Kranjdec, zapisnidarka

ODSUTNI: Ladislav Pedaver - dlan
Nikoia Furjanic - dlan

Zapod.eto u 16,00 sati

Predsjednik Odbora Josip Markovii otvorio je sjednicu, pozdravio nazo(rte i /
konstatirao da su prisutna tri dlana Odbora, te da Odbor rnole donositi
pravovaljane odluke.

PredloZio je slijedeci:
DNEVNI RED

1. Program javnih potreba u sportu za2O23. godinu
2. Razno

Dnevni red je JEDNOGLASNO usvojen.

Todka 1.
PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTV ZA 2023. GODINU

Uvodno obrazloZenje todke podnio je predsjednik Odbora.
Olankom 76. uredeno je da javne potrebe u sportu zakoje se sredstva osiguravaju
iz proraduna jedinica lokalne i podrudne (regionalne) sarnouprave i Grada Zagreba
su programi, odnosno aktivnosti, poslovi i djelatnosti od znadaja za jedinicu
samouprave:
l.poticanje i promicanje sporta,
2.provodenje sportskih aktir,nosti djece, rnladett i studenata,
3. dj elovanj e sportskih udruga, sportskih zajednica i saveza,
4.sportska priprema, domaca i medunarodna natjecanja te opca i posebna

zdravstven a zaitita sportaSa,
S.zapo3ljavanje osoba za obavljanje strudnih poslova u sportu,
6 . sp ortsko - rekre acij ske aktivno sti gradana,
T.sportske aktirrnosti osoba s teSkocamau razvoju i osoba s invaliditetom,
B.planiranje, izgradnja, odrhavanje i koriStenje sportskih gradevina znad.ajniLt za

jedinicu lokalne i podrudne (regionalne) samouprave i Grada Zagreba,
9.provodenje i financiranje znanstvenlh i razvojnih projekata elaborata i studija u

funkcij i r aztr oj a sporta.
Programe javnih potreba predLaZe sportska zajednica te ih donosi jedinica lokalne
i podrudne (regionalne) samouprave, zajedno s godiSnjim proradunom.



Sredstvima za zadovoljavanje javnih potreba raspolaZe sportska zajednica u
jedinicama lokalne i podrudne (regionalne) salnouprave i Gradu Zagrebu.

Zakon o udrugama (,,Narodne novine" 74 I 14, 70 I 17 , 981 19) u dlanku 2. propisuje
cllj zakona koji je osigurati udinkovito djeiovanje udruga sa svojstvom pravne osobe
te stvoriti predu'uljete za djelotvorno financiranje programa i projekata od interesa za
opce dobro koje provode udruge u Republici Hrvatskoj.
elankom 32. istog Zakona propisano je da programi i projekti od interesa za opee
dobro koje provode udruge u Republici Hrvatskoj mogu se financirati iz drZavnog
proraduna, proraduna jedinica lokalne i podrudne (regionalne) samouprave, fondova
Europske unije i drugih javnih izvora.
elankom 33. istog Zakona propisano je da nadleZna drlavna tijela, jedinice lokalne i
podrudne (regionalne) samouprave i druge javne institucije financiraju i ugovaraju
provedbu programa i projekata od interesa za opce dobro na temelju provedenog
javnog pozra odnosno natjedaja ili na temelju posebnog propisa o financiranju
javnih potreba.
PredloZenim programom utvrduju se ciljevi i programska podrudja djelovanja.
Financijska sredstva za provedbu ovog Programa osigurana su u proradunu Grada
OzIja za 2023. godinu I22.8I7,OO €.
Slijedom navedenog predlaZe se Gradskom vijeiu Grada Ozlja usvajanje Programa
javnih potreba u sportu za2023. godinu kao u prijedlogu.
Rasprava: -

Usvajanje: JEDNOGLASNO, 3 ZA
Zakljuilak: Odluka o I. izmjenama Programa javnih potreba u sportu za 2O23.

godinu upu6uje se Gradskom vije6u na usvajanje

Todha 2.
RAZNO

Gradonadelnica je upitala gospodina Klanfara da li je Zajednica sportskih udruga
Grada Odja na nedavnom sastanku donijela kriterije za raspodjelu sredstava po
sportskim druStvima. Takoder je upoznafa nazodne da su osnovna dva nova
sportska kluba. Iznos je ostao isti, a do sada nisu doneseni kriter4i za koje je
najvainlje da budu primjenjivi.

Dovani Klanfar je odgovorio da misli da kriteriji joS nisu doneseni. Kazao je da on
cijelo wijeme zagovara Zenski kugladki klub Ozalj i nogomet zapr,..ru ligu. Osvrnuo
se i na Ozaljske sportske igre. Misli da je to dobra stvar, koju treba nastaviti
odr1avati, no treba ukljuditi strudne ljude koji se razurniju u sport jer ove godine je
bilo dosta propusta.
MiSljenja je da su igraliSta na podrudju Grada Ozlja dosta zapuStena.

Gradonadelnica je kazala da je igraliSte kod ,,stare Skole" u planu za slijedeiu
godinu za rekonstrukciju. Bilo bi to multifunkcionalno igraliSte za viSe sportova,
slidno onom na Vivodini.



ZavrSeno u 17,10 sati.

Josip Markovii

elan Odbora:
Domagoj erep

Zapisnidar:
Erna Kranj-ec.j1


